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1. Formandens beretning  

Formanden aflagde beretning til de fremmødte.  

2. Valg af bestyrelse 

Formand Kim Nissen blev genvalgt, og sekretær Pia Nissen blev genvalgt. 

3. Sæsonen 2017-2018 

Klubben oplever et stort fald i tilmeldinger for sæsonen 2017-2018 
hvilket tilskrives den manglende Petersmindehal. Der er således stadig 
ledige pladser for både ungdomsspillere i DGI-huset og motionister i 
Multihallen. Der laves opslag på Facebook-gruppen ”På Kryds og Tværs 
af Uhrhøj” for at sprede budskabet om ledige pladser / tider. Såfremt det 
ikke lykkedes at besætte alle ledige banetider i Multihallen, kan disse 
blive anvendt som ekstra træningstider for ungdomsspillerne jf. nærmere 
aftale.   

Ungdomsholdene tilmeldes ikke turneringskampe endnu men vil fortsat 
tage ud til stævner i løbet af sæsonen. Stævneinfo vil snarest være at 
finde på hjemmesiden samt på Facebook-gruppen ”Hover Badminton”. 
Klubben opfordrer i øvrigt medlemmerne til at følge og bruge omtalte 
Facebook-gruppe.  

4. Eventuelt 

Klubben undersøger p.t. muligheden for at ungdomsspillerne kan købe 
klubtrøjer, så de fremstår som én klub når de er til stævner. Grundet det 
lave medlemstal og dermed lave kontingent-indtægter har klubben p.t. 
desværre ikke mulighed for at yde de sædvanlige tilskud til klubtøj. 
Nærmere info herom følger via Conventus. 

 


